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RADA  POWIATU   

    w SŁUPSKU           

 

OR.0002.46.2022.II  

        

Protokół Nr XLVI/2022 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 27 września 2022 roku 

 

 

XLVI sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Słupsku ul. Szarych 

Szeregów 14, w sali konferencyjnej nr 202  od godz.1300. 

 

Ad. I.     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył XLVI sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.   

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Pawłem Lisowskim. 

Powitał  Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu oraz 

wszystkich przybyłych na dzisiejszą sesję 

 

Obsługę prawną zapewnił radca prawny pani Beata Sadowska. 

 

Ad. II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 21 radnych, na stan ustawowy rady 21 radnych. Stwierdził,                  

że obrady były prawomocne. 

(listy obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu) 

       

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego pana Andrzeja 

Wojtaszka. 

 

Przypomniał, że porządek obrad przekazał wcześniej do zapoznania (zał. nr 2 do protokołu) 

 

Nadmienił, że po ostatnim posiedzeniu Zarządu Powiatu wpłynął wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- 

Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na 
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finansowanie inwestycji pn.: „Przebudowa obiektu mostowego JNI 06240082 w ciągu drogi 

powiatowej nr 1170G w m. Lubuń (Gmina Kobylnica)" 

 

Poprosił Starostę o wyjaśnienie konieczności wprowadzenia projektu uchwały do porządku obrad. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- poprosił o zmianę w porządku obrad i wprowadzenie do porządku 

projektu uchwały Rady w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- Państwowego 

Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na finansowanie 

inwestycji pn.: „Przebudowa obiektu mostowego JNI 06240082 w ciągu drogi powiatowej nr 1170G 

w m. Lubuń (Gmina Kobylnica)". Nadmienił, że Nadleśnictwo Leśny Dwór zaproponowało w 2022 

r. współfinansowanie realizacji tego zadania i przeznaczenie na ten cel 600 000,00 zł. W związku                  

z tym, że po procedurze przetargowej planowana kwota jest znacznie wyższa niż ta zaplanowana                 

w budżecie każde tego typu dofinansowanie ma znaczenie. Dodał, że most jest w złym stanie i nie 

przystąpienie do tych prac skutkowałoby zagrożeniem dla mieszkańców. 

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem projektu uchwały do 

porządku obrad, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21     przeciw -  0   wstrzymało się - 0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- 

Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na 

finansowanie inwestycji pn.: „Przebudowa obiektu mostowego JNI 06240082 w ciągu drogi 

powiatowej nr 1170G w m. Lubuń (Gmina Kobylnica)" został wprowadzony do porządku obrad                  

w pkt 6 jako ppkt 3. 

 

Zapytał, czy są inne propozycje. Innych propozycji nie było. Przystąpił do realizacji programu sesji. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu XLV sesji. 

4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz  

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego.  

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Słupskiego za I półrocze 2022 roku oraz                        

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wyrównywania Szans Edukacyjnych dla Dzieci                          

i Młodzieży pn. ,,Bilet”; 

2) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Słupskiego; 

3) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na finansowanie inwestycji pn.: 

„Przebudowa obiektu mostowego JNI 06240082 w ciągu drogi powiatowej nr 1170G w m. Lubuń 

(Gmina Kobylnica)"; 

4) w sprawie zmiany uchwały nr XV/143/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 10 grudnia 2019 

roku w sprawie zawarcia umowy z Gminą Potęgowo na realizację zadania pn. „Przebudowa sieci 
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dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6 

(Gmina Główczyce, Potęgowo, Damnica)"; 

5) zmieniająca uchwałę nr XXXVI/376/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia 2021 r.                  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Słupskiego na rok 2022;  

6) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2022 rok; 

7) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Zakończenie sesji.  

 

Ad. III.  

Przyjęcie protokołu z XLV sesji 

Protokół z XLV sesji był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego    

oraz na BIP Starostwa Powiatowego. Uwag nie było. Stwierdził, że protokół XLV sesji rady, został 

przyjęty.    

 

Ad. IV 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz                                                 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

             

Pan Paweł Lisowski starosta – zwracając się do Przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady, 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – otworzył dyskusję nad 

przedstawionym Sprawozdaniem. Głosu udzielił radnemu Sławomirowi Ziemianowiczowi. 

 

Radny Sławomir Ziemianowicz- powiedział, że w sprawozdaniu wspomniano o ogłoszeniu                                 

w najbliższym czasie przetargu dotyczącego zakupu sprzętu dla Zarządu Dróg Powiatowych do 

zimowego utrzymania dróg. Zapytał czy w związku z tym rozważana była możliwość zakupu sprzętu 

do usuwania zakrzaczeń.  

 

Pan Paweł Lisowski starosta – powiedział, że przetarg dotyczył tylko zimowego utrzymania dróg, 

czyli zakupu solarek.  

 

Pan Mariusz Ożarek Dyrektor Zarządu Dróg powiatowych w Słupsku- potwierdził, że przetarg 

o którym wspomniał Pan starosta  dotyczył zimowego utrzymania dróg oraz zakupu solarek. Dodał, 

że obecny sprzęt ma około 18-20 lat i jest już awaryjny.  

  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Konradowi 

Tymeckiemu. 
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Radny Konrad Tymecki- dopytał czy znany jest koszt głowicy. 

 

Pan Mariusz Ożarek Dyrektor Zarządu Dróg powiatowych w Słupsku- odpowiedział, że jest to 

koszt około 100 000 zł.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Pytań nie było.  

 

Ad. V 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Słupskiego za I półrocze 2022 roku oraz                        

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –przypomniał, że nad wykonaniem 

budżetu radni dyskutowali na wszystkich komisjach merytorycznych. Zapytał, czy są pytania. Pytań 

nie było. Informację Rada Powiatu Słupskiego przyjęła. 

(Informacja stanowi zał. nr 4 do protokołu) 

Ad. VI. 

Podjęcie uchwał: 

 

Projekt uchwały w ppkt 1 był omawiany na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej                                      

i zaopiniowany pozytywnie.  

 

ppkt 1) w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wyrównywania Szans Edukacyjnych dla  

             Dzieci i Młodzieży pn. ,,Bilet” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 5 do protokołu)  

       

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymało się - 0   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/437/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 września 2022 r.  

w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wyrównywania Szans Edukacyjnych dla Dzieci                                 

i Młodzieży pn. ,,Bilet”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

         

Projekt uchwały w ppkt 2 był omawiany na Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa 

Publicznego, a także na Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu i zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

ppkt 2) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości  
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             stanowiącej własność Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania.  

Głosu udzielił radnemu Zdzisławowi Kołodziejskiemu. 

 

Radny Zdzisław Kołodziejski- zapytał o cenę za jaką będzie zbyta działka, ponieważ na posiedzeniu 

Zarządu nie było to uzgodnione. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- odpowiedział, że jak na razie jest to cena z operatu, ponieważ 

ostateczna cena sprzedaży tej działki nie została jeszcze uzgodniona. Nadmienił, że decyzja 

dotycząca kwoty sprzedaży  będzie uzgodniona na posiedzeniu Zarządu. Dodał jednak, że na pewno 

będzie wyższa, niż ta zawarta w operacie. Fakt, że działka sprzedawana jest w formie 

bezprzetargowej wynika  z położenia tej działki i faktu, że te działkę może kupić tylko jedna osoba 

dla polepszenia warunków  i tylko ona ma do niej dostęp. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania.  Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymało się - 0    brak głosów- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/438/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 września 2022 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

               

Projekt uchwały w ppkt 3 był omawiany na Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu                         

i zaopiniowany pozytywnie. 

 

ppkt 3) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- Państwowego  

                Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na  

                finansowanie inwestycji pn.: „Przebudowa obiektu mostowego JNI 06240082 w ciągu  

                drogi powiatowej nr 1170G w m. Lubuń (Gmina Kobylnica)" 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu)  

 



 

6 
 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21   przeciw -  0   wstrzymało się - 0    brak głosów- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/439/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 września 2022 r.                         

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- Państwowego Gospodarstwa Leśnego 

Lasy Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na  finansowanie inwestycji pn.: „Przebudowa 

obiektu mostowego JNI 06240082 w ciągu drogi powiatowej nr 1170G w m. Lubuń (Gmina 

Kobylnica)", została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

 

Projekt uchwały w ppkt 4 był omawiany na Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa 

Publicznego, a także na Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu i zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

ppkt 4) w sprawie zmiany uchwały nr XV/143/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 10 grudnia  

             2019 roku w sprawie zawarcia umowy z Gminą Potęgowo na realizację zadania pn.  

              „Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G stanowiących dojazd  

              do węzłów drogowych S6 (Gmina Główczyce, Potęgowo, Damnica)"; 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 11 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21   przeciw -  0   wstrzymało się - 0    brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/440/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 września 2022 r.  

w sprawie zmiany uchwały nr XV/143/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 10 grudnia 2019 roku 

w sprawie zawarcia umowy z Gminą Potęgowo na realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg 

powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6 (Gmina 

Główczyce, Potęgowo, Damnica)", została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

 

Nadmienił, że uchwały od ppkt 5 do ppkt 7 zostały omówione na wszystkich komisjach 

merytorycznych i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 5)  zmieniająca uchwałę nr XXXVI/376/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia  

             2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Słupskiego na rok 2022.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania.                        

Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 13 do protokołu)  
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Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymało się - 0    brak głosu-  0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/441/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 września 2022 r. 

zmieniająca uchwałę nr XXXVI/376/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia 2021 r.                          

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Słupskiego na rok 2022,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu) 

 

ppkt 6) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2022 rok, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wpłynęła autopoprawka. Głosu 

udzielił  Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- powiedziała, że Zarząd Powiatu Słupskiego zwraca się 

z prośbą o przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Słupskiego na 2022 rok polegającej na:  

1) zwiększeniu dochodów bieżących w rozdziale  Pozostała działalność o kwotę 84 375,00 zł 

planowanych do otrzymania z Ministerstwa Edukacji i Nauki na realizację nowego zadania 

pn. organizacja i realizacja "Projektu innowacyjno-wdrożeniowego w zakresie oceny 

funkcjonalnej", polegającym na badaniu i opracowaniu modelowych rozwiązań na rzecz 

świadczonego lokalnie międzysektorowego wsparcia dla dzieci, uczniów i rodzin na 

podstawie metodyki oceny funkcjonalnej z wykorzystaniem Międzynarodowej Klasyfikacji 

Funkcjonowania Niepełnosprawności i Zdrowia – ICF, a tym samym zwiększeniu o powyższą 

kwotę wydatków bieżący na ten cel. Realizacja zadania planowana jest do realizacji od 

września 2022 do sierpnia 2023 roku. W roku 2022  kwota wyniesie 84 374,80 zł, natomiast 

w  2023 r.  zaplanowana kwota to - 115 499,85 zł. Zadanie będzie realizowane na podstawie 

podpisanego porozumienia z Uniwersytetem Śląskim w Katowicach;  

2) zwiększeniu dochodów majątkowych o kwotę 600 000,00 zł w rozdziale Drogi publiczne 

powiatowe planowanych do uzyskania z tytułu środków od Nadleśnictwa Leśny Dwór                                      

z przeznaczeniem na realizację już istniejącego w załączniku inwestycyjnym zadania pn. 

„Przebudowa obiektu mostowego JNI 06240082 w ciągu drogi powiatowej nr 1170G w m. Lubuń 

(Gmina Kobylnica)”; 

3)  zmniejszeniu dochodów majątkowych o kwotę 17 344,00 zł i tym samym zmniejszeniu 

wydatków majątkowych o 21 680 zł, tj. z kwoty  800 000,00 do kwoty 778 320,00 zł na realizację 

zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1166G na odcinku od 

miejscowości Bronowo w kierunku miejscowości Jabłoniec (gmina Kępice), w związku ze 

zmniejszeniem wartości zadania po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym. Łączne 

nakłady finansowe ulegną zmianie  i wyniosą 778 320,00 zł. Montaż finansowy inwestycji: środki 

własne powiatu – 155 664,00 zł i dotacja celowa na usuwanie skutków zdarzenia noszącego 

znamiona klęski żywiołowej z Urzędu Wojewódzkiego – 622 656,00 zł;  
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4)  zwiększeniu wydatków majątkowych o kwotę 1 353 997,00 zł w rozdziale  Drogi publiczne 

powiatowe w związku ze wzrostem po przeprowadzonym postepowaniu przetargowym 

wartości już istniejących w załączniku inwestycyjnym zadań, z tego:  

a) pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1105G na odcinku od skrzyżowania z DK nr 6                             

w kierunku miejscowości Zębowo (gmina Kobylnica) o kwotę 100 000,00 zł; 

       b) pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1147G na odcinku od miejscowości Osowo w kierunku  

           granicy powiatu słupskiego (gmina Kępice)” o kwotę 164 432,00 zł           

       c) pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1146G na odcinku od miejscowości Podgóry w kierunku  

           skrzyżowania z DW nr 206 (gmina Kępice)” o kwotę 408 776,00 zł 

      d) pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1160G w miejscowości Mzdówko (gmina Kępice)” o    

          kwotę  154 874,00 zł, 

      e) pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1191G od miejscowości Motarzyno w kierunku    

           miejscowości Kotowo (gmina Dębnica Kaszubska)” o kwotę 99 163,00 zł;   

      f) pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1178G w okolicy obiektu mostowego między miejscowością  

          Dobieszewo a skrzyżowaniem z DW nr 210 (gmina Dębnica Kaszubska)” o kwotę 73 148,00 zł  

      g) pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1123G na odcinku od miejscowości Kluki do                 

          miejscowości  Smołdziński Las (gmina Smołdzino)” o kwotę 104 336,00; 

      h) pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1128G na odcinku od miejscowości Izbica do     

         miejscowości  Zgierz (gmina Główczyce)” o kwotę 100 000,00 zł;  

      i)  pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1178G od skrzyżowania z drogą powiatową nr 1177G w  

        Dobieszewie w kierunku DW210” o kwotę 149 268,00 zł  

 

Środki na ten cel pochodzą z rezerwy inwestycyjnej jak  i z oszczędności na zadaniu  ze zmniejszenia 

na zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1166G na odcinku od miejscowości 

Bronowo w kierunku miejscowości Jabłoniec ”;  

5) przeniesieniu kwoty 190 733,00 zł (odsetki od środków z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych)  celem zachowania prawidłowej klasyfikacji budżetowej z paragrafu 6100  do 

paragrafu 6580 na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja budynku Starostwa 

Powiatowego w Słupsku wraz z dokumentacją projektową” celem zastosowani prawidłowej 

klasyfikacji budżetowej;  

6)  zwiększeniu dochodów i wydatków bieżących o kwotę 304 817,00 zł, w związku ze 

zmianami podjętymi uchwałami Zarządu Powiatu w dniu 22 i 27 września 2022 r..  

 

Nadmieniła, że powyższe zmiany spowodują zwiększenie dochodów i wydatków ogółem  w uchwale 

budżetowej  jak i wydatków majątkowych oraz poszczególnych załączników do tej uchwały.    

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania. Głosu 

udzielił radnej Marii Janusz.  

 

Radna Maria Janusz- zapytała jakie jednostki będą brały udział oraz w jakiej formie będzie 

realizowany "Projekt innowacyjno-wdrożeniowy w zakresie oceny funkcjonalnej”.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił pani Jolancie 

Kamińskiej. 
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Pani Jolanta Kamińska Dyrektor Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej- powiedziała, że 

Poradnia Psychologiczno- Pedagogiczna będzie placówką realizującą ten projekt od strony 

merytorycznej. Od strony organizacyjno- księgowej prowadzony będzie przez Centrum Usług 

Wspólnych w Słupsku. Nadmieniła, że projekt ten będzie polegał na wdrożeniu nowego modelu 

wsparcia, zarówno jeśli chodzi o udzielane pomocy psychologiczno- pedagogicznej jak i wsparcie 

dzieci i rodzin w ramach wczesnego wsparcia rozwoju. Od wielu lat trwają działania nad wdrożeniem 

tzw. diagnozy funkcjonalnej czyli np. zmianę modelu diagnostycznego ale również modelu edukacji  

włączającej do placówek oświatowych. W ramach tego projektu będą prowadzone tzw. badania 

skryningowe czyli przesiewowe dzieci od 6 miesiąca życia aż do grupy wiekowej szkół 

ponadpodstawowych. Jest to spora grupa zarówno w jednej jak i drugiej kategorii wiekowej (ponad 

420 osób). Badania będą prowadzone przez nauczycieli z wytypowanych placówek na terenie 

powiatu. Prowadzone to będzie w formie obserwacji. Z grupy, która będzie brała udział w badaniach 

tzw. skryningowych zostaną wyłonione dzieci wymagające szczególnego wsparcia. Dodała, że dla 

nich ma zostać przygotowany program wsparcia, a następnie będzie on  do końca roku monitorowany. 

Nadmieniła, że Powiat Słupski spełnia kryteria aby móc wziąć udział w tym projekcie, ze względu 

na dużą powierzchnię oraz niski stopień zurbanizowania. Dodatkowo Ministerstwo planuje zmianę 

wykonywanych zadań  przez poradnie oraz przeorganizowanie pracy poradni, w związku z tym                          

z czasem będą to także zadania statutowe. Nadmienił, że biorąc udział w tym projekcie jest szansa 

przetestowania m. in. rozwiązań międzysektorowych, a także możliwość wniesienia uwag. Na chwilę 

obecną terminy wdrożenia modelu są przesuwane w czasie. W związku z tym, że powiat bierze udział 

w tym projekcie posiada nowe narzędzie diagnostyczne, które będzie opracowywane przez Instytut 

Badań Edukacyjnych we współpracy z Uniwersytetem Śląskim. Ważny jest również fakt, że 

pracownicy z tego tytułu będą uczestniczyć w szkoleniach, prowadzonych zarówno przez Ośrodek 

Rozwoju Edukacji oraz pracowników Uniwersytetu Instytutu Śląskiego, który jest przez nich 

koordynowany.  

 

Pan Paweł Lisowski starosta- dodał, że program jest finansowany przez Ministerstwo Edukacji                       

i Nauki. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił radnemu Sławomirowi 

Ziemianowiczowi. Powiedział, że w obecnych czasach rzadkością jest współpraca samorządów                     

z Wyższą Uczelnią. Dodał, że jest to dobry obszar, w którym wiele by można jeszcze zrobić. 

Możliwości jeśli chodzi o Wyższą Uczelnię, wsparcie jeśli chodzi o badania naukowe i współpraca 

wewnętrzna jest potrzebą ze strony powiatu jak i Wyższej Uczelni. Zadowalające  jest, że powiat ma 

partnera w postaci Wyższej Uczelni ze Śląska. 

 

Pani Jolanta Kamińska Dyrektor Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej- powiedziała, że 

Uniwersytet Śląski został wskazany. Prace nad tym projektem trwają od wielu lat.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 15 do protokołu). 
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Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały 

wraz z autopoprawką, poprosił podnieść rękę nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się 

wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21   przeciw -  0   wstrzymało się - 0   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/442/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 września 2022 r.  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2022 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu). 

 

ppkt 7) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wpłynęła autopoprawka. Głosu 

udzielił  Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- powiedziała, że  Zarząd Powiatu Słupskiego zwraca się 

z prośbą o przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Słupskiego, polegającej na:  

1) dostosowaniu kwot i zmian wprowadzonych autopoprawką do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie powiatu słupskiego na 2022 rok jak i zmian, które mają być wprowadzone do 2023 roku 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

2) zwiększeniu w 2023 roku dochodów majątkowych o kwotę 3 920 000,00 zł oraz wydatków 

majątkowych o kwotę 4 000 000,00 zł, z tego: dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych w kwocie 3 920 000,00 zł oraz środki własne Powiatu w kwocie 

80 000,00 zł na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Zakup taboru dla publicznego zbiorowego 

transportu drogowego powiatu słupskiego”, które polegać będzie na zakupie 4 dużych fabrycznie 

nowych autobusów w 2023 roku. W celu zrealizowania tego procesu przetarg na zakup autobusów 

musi zostać ogłoszony w IV kwartale 2022 roku. Podpisanie umowy planowane jest w grudniu 2022 

roku, a realizacja w 2023 roku;  

3) zwiększeniu w 2023 roku dochodów i wydatków bieżących o kwotę 115 500,00 zł w związku                   

z wprowadzeniem na lata 2022-2023 nowego przedsięwzięcia pn. organizacja i realizacja "Projektu 

innowacyjno-wdrożeniowego w zakresie oceny funkcjonalnej", z tego 2022 r. - 84 374,80 zł, 2023 r. 

- 115 499,85 zł. Projekt realizowany będzie od września 2022 r. do sierpnia 2023 r.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania.                        

Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 17 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały 

wraz z autopoprawką, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się 

wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymało się - 0    brak głosu-  0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/443/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 września 2022 r.  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego,  została podjęta. 
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(uchwała stanowi zał. nr 18 do protokołu) 

 

Ad. VII 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek, czy oświadczenie. 

 

Radny Konrad Tymecki – powiedział, że przed wybudowaniem zbiornika retencyjnego na terenie 

Zespołu Szkół Agrotechnicznych obiekt ogólno- sportowy był dostępny. W chwili obecnej jest on 

zamknięty, w związku z tym zapytał czym jest to spowodowane. Nadmienił, że zainteresowane są 

tym dzieci korzystające z tego obiektu poza godzinami lekcyjnymi.  

 

Pan Paweł Lisowski Starosta Słupski- powiedział, że z posiadanych informacji wynika, że ta 

inwestycja nie jest jeszcze do końca zakończona, dlatego obiekt nie jest oddany do użytkowania. 

Nadmienił, że są realizowane ostatnie poprawki i wkrótce obiekt zostaje oddany do użytku.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - poinformował, że dnia 25 września 

odbyła się V Spartakiada Osób Niepełnosprawnych w Ustce. Podziękował w związku z tym 

dyrektorom tych placówek , a w szczególności pani dyrektor z Domu Pomocy Społecznej                                  

w Lubuczewie.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

 

Pan Paweł Lisowski  starosta- powiedział, że w związku z brakiem swojej obecności na Rajdzie 

Rowerowym im. Stanisława Kądzieli  podziękował wszystkim dyrektorom m. in. dyrektorowi Domu 

Pomocy Społecznej w Machowinie. (Król) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek, czy oświadczenie. 

 

Ad. VIII  

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - stwierdził, że porządek sesji został  

wyczerpany. Zamknął XLVI sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym i wszystkim 

obecnym za udział w obradach.  

zakończenie godz. 1345 

        

(protokół wyników głosowania XLVI/2022 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27.09.2022 r. 

stanowi zał. nr 19 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 19.09.2022 r. stanowią zał. nr 20 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 20.09.2022 
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roku stanowią zał. nr 21 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  21.09.2022 r. stanowi 

zał. nr 22 do protokołu) 

 

 

 

 

          

Przewodniczący Rady 

                  Jan Olech 

                   /podpisano elektronicznie/ 

Protokołowała: 

Anna Lewicka 

 

 

 

 


